
Zdravím Vás,

jestli chcete udržet svobodu a demokracii v naší krásné zemi, tak čtete dále a pak na 
základě těchto informací také jednejte, protože to, co se tady děje velmi zavání 
totalitou.

Sice na základě vašich stávajících zdrojů informací to tak nemusíte cítit, avšak po 
ověření sdělených dat třeba i změníte názor.  Níže naleznete pár zásadních zjištění, 
o aktuálním dění.

Po pročtení článků právničky paní Hamplové zjistíte, že o lidské zdraví už dnes 
opravdu nejde. A tyto názory založené na logice a dostupných faktech jsou najednou
potlačovány. 

Pak tu máme otázku spolehlivosti  PCR testů:
Výborně je to popsáno v následujícím krátkém videu. Totéž říká i Dr. Mike Yeadon, 
bývalý viceprezident a vědecký ředitel společnosti Pfizer: 
Polovina nebo dokonce „téměř všechny" testy na COVID jsou falešně pozitivní. 
To samé uvádí profesor celostní medicíny a autor mnoha bestsellerů (nejen 
lékařských) v Anglii Dr. Vermon Coleman (z něj na Wikipedii najednou udělali 
konspiračního teoretika). Pro překlady doporučuji používat stránku DeepL (a pak v 
druhém okně nastavte jazyk jako Czech )

V dalším článku hlavní mikrobiolog a laboratorní specialista ve Winnipegu, Dr. Jared 
Bullard pod přísahou uvádí, že test PCR má značná omezení: 
Již při 18 opakováních mají výsledky nadpoloviční nepřesnost (false positive). Při 
běžném praxi 40 opakování je to 4 milionkrát větší nálož než u 18 opakování, které
mají dostačovat k identifikaci nemocného. Při tomto množství opakování PCR testy 
dávají více než 90% false positive (to je ta většina bezpříznakových "nemocných"). 
A podobných článků by se našlo hodně ... 

A proč se neuznávají protilátky, po prodělané nemoci? - více imunologů to považuje 
za nejlepší ochranu.

Dále je tu zajímavý článek o Bidermanově tabulce donucování, aby se lidé stali 
poslušnými, ztratili vlastní názor i chápání sebe sama. Podobnost s aktuálním 
děním je jistě čistě náhodná... 

Nedávno se na jedné stránce, co je označována hlavními médii za dezinformační, 
objevil zajímavý dokument o tom, jak funguje monopol na pravdu. Přitom vše tam 
uvedené, se dá snadno ověřit pomocí Googlu a stránek jako Yahoo finance. 
Obsah tohoto dokumentu přesně odpovídá a krásně doplňuje zjištění uvedená na mé 
stránce Proč se lidé bojí pravdy (která vznikla před více než 5 lety).
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A skutečnost, že většina peněz dnes vzniká z ničeho, když si jdete vzít úvěr v 
bance je také stále v mnoha kruzích označována za konspirační teorii, přestože 
přesně tento popis naleznete ve několika odborných ekonomických knihách třeba ve 
inspirativní knize Budoucnost peněz (podrobnosti také na mé již odkazované stránce 
Proč se lidé bojí pravdy).

A pak tu máme zajímavý výrok Billa Gatese z roku 2010 (2010 TED Talk Bill Gates, 
“Innovating to zero!”):
„Za prvé, máme tu populaci. Na světě dnes žije 6,8 miliardy lidí. Počet se zvýší na 
devět miliard. Pokud odvedeme opravdu dobrou práci v oblasti nových vakcín, 
zdravotní péče a služeb reprodukčního zdraví, mohli bychom tento počet snížit 
třeba o 10 nebo 15 %. Ale tam vidíme nárůst asi o 1,3.“ Media se to samozřejmě 
snaží zlehčovat. 

Ale když se podíváme v jakém kontextu to bylo řečeno („Podívejme se tedy na 
každou z nich a zjistěme, jak ji můžeme snížit na nulu. Pravděpodobně se jedno z 
těchto čísel bude muset dostat hodně blízko k nule.“), tak nám vychází vcelku jasný 
závěr...

A tak bych mohl pokračovat dále a dále. Otázkou je, proč se tyto informace v 
hlavních médiích téměř nevyskytují? I na to dává odpověď výše zmiňovaný 
dokument monopol na pravdu.

Je tu i zajímavé video, která ukazuje, jak snadno lidé podléhají příkazům od autority: 
To nejvíce vypovídající je od času 10:45. Tato část přesně vysvětluje, proč je tu 
taková cenzura jiných názorů a poznatků... 

Nakonec tu máme ještě video, jak se dělá moderní neuromarketing. Podobnost s 
aktuálním děním je opět jen jistě čistě náhodná…

Přitom stačí, když se pravda o jednom léku (od času 1:29:10), který se masivně 
používá v Indii a ukončil plandemii v Japonsku dostane k lidem v západních 
zemích, bude brzy ukončena plandemie i tam.    

Šiřte  prosím,  tyto  důležité  informace dále,  ať  máme to řádění  covidové
mafie, co nejdříve za sebou.

PS: Právní postupy, jak se bránit neopodstatněné buzeraci státu, naleznete např. na 
webu ProLibertate
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